

Announcement

1997 CATTW/ACPRTS Conference: Professional and Technical Literacies CATTW/ACPRTS will hold its annual conference at Memorial University, Nfld. from May 31 to June 1 1997.

Much current research (Duin & Hansen, 1996; Horton, 1990) suggests that the abilities needed by professional and technical communicators are changing rapidly. In fact, most professional and technical workplaces now demand high-level, specialized literacies.

As a recent report from Statistics Canada indicates, literacy rates related to advanced or specialized literacies (level 5) are low in Canada and in other industrialized nations (*Literacy, Economy and Society: Results of the First International Adult Literacy Survey, 1995*). This conference will focus on our need to know more about the actual reading, writing, and communication practices that constitute advanced literacies as they are occurring in various institutional and organizational contexts.

For information regarding accommodations please contact the Canadian Learned Societies headquarters in St. John's.

Annonce

La Rencontre Annuelle de l'ACPRTS/CATTW aura lieu du 31 mai au 1^{er} juin 1997 à l'Université Mémorial, en Terre-Neuve. Le thème retenu pour le prochain colloque traite de la littératie professionnelle et technique.

Plusieurs recherches récentes (Duin & Hansen, 1996; Horton, 1990) ont démontré que les compétences requises dans le domaine de la communication professionnelle et technique sont en voie de changement. Les milieux de travail professionnels et techniques exigent actuellement un niveau de littératie des plus élevés et des plus spécialisés.

Selon une enquête récente de Statistique Canada, le Canada et d'autres pays industrialisés affichent des niveaux de compétence peu élevés en ce qui concerne la littératie avancée et spécialisée (niveau 5) (*Littératie, économie et société : résultats de la première enquête internationale sur l'alphabétisation des adultes, 1995*). Le colloque de l'ACPRTS aura comme objectif d'explorer les capacités de lire, de rédiger et de communiquer à la base de la littératie avancée telle qu'elle se définit dans les divers contextes institutionnels et organisationnels où elle prend place.

Veuillez adresser vos demandes de logement au siège des Sociétés savantes du Canada.
